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OBEC   L A D A 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 

12.02.2025 o 18:00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Lade 
 
 

Prítomní:  

Ing. Katarína Kunová, starostka obce 

Poslanci: PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík  

Ďalší prítomní: Mária Gállová, zam. obce 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Informácia o plnení uznesení 

4. Schválenie vyraďovacej a likvidačnej komisie 

5. Informácia o poskytnutí prostriedkov mechanizmu z Plánu obnovy a odolnosti SR na 

projekt: „Lada – rekonštrukcia materskej školy“ 

6. Schválenie vypracovania projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy obecného 

úradu 

7. Prerokovanie výmeny žumpy pri obecnom úrade 

8. Schválenie nákupu externého defibrilátora 

9. Rôzne 

10. Záver 
 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Ing. Katarína Kunová starostka obce. 

Privítala všetkých prítomných a oznámila, že p. Kočišová a p. Novotná sa ospravedlnili. 

Konštatovala, že počet prítomných poslancov je 5 a obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. 

Starostka obce uviedla program rokovania, ktorý bol zverejnený a požiadala o schválenie. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

schvaľuje 

 

program rokovania podľa pozvánky. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Starostka obce navrhla doplniť program rokovania o body: Správy hlavnej kontrolórky, 

rozpočtové opatrenie č. 1/2025. 
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Hlasovanie za doplnenie programu o bod č. 5: Správy hlavnej kontrolórky: 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Hlasovanie za doplnenie programu o bod č. 10: Rozpočtové opatrenie č. 1/2025. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

Schválenie doplneného programu: 

 

Doplnený program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Informácia o plnení uznesení 

4. Schválenie vyraďovacej a likvidačnej komisie 

5. Správy hlavnej kontrolórky 

6. Informácia o poskytnutí prostriedkov mechanizmu z Plánu obnovy a odolnosti SR na 

projekt: „Lada – rekonštrukcia materskej školy“ 

7. Schválenie vypracovania projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy obecného 

úradu 

8. Prerokovanie výmeny žumpy pri obecnom úrade 

9. Schválenie nákupu externého defibrilátora 

10. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 

11. Rôzne 

12. Záver 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce určila za zapisovateľku M. Gállovú a za overovateľov zápisnice PhDr. Ingrid 

Doležalovú a Dávida Vargovčíka. 
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3. Informácia o plnení uznesení 

Starostka obce informovala poslancov o plnení prijatých uznesení: 

- uznesenia č. 172/2024 – 186/2024 sú splnené 

- uznesenia č. 187/2024 – 188/2024 sú v plnení (prevody majetku – zmluvy vypracúva právny 

zástupca obce, bolo tam menšie zdržanie kvôli  nefunkčnému katastru, v najbližších dňoch 

budú hotové) 

- uznesenia č. 189/2024 – 190/2024 sú splnené 

- uznesenie č. 191/2024 – v plnení (zmluva so SOÚ Kapušany bude uzatvorená od 1.4.2025) 

- uznesenie č. 192/2024 – v plnení (vypracovanie štúdie uskutočniteľnosti na výstavbu 

chodníka na ceste I/18) 

- uznesenia č. 193/2024 – 195/2024 sú v plnení (uzatvorenie zmlúv o dotáciách z rozpočtu 

obce pre cirkvi a jednotu dôchodcov) 

- uznesenia č. 196/2024 – 202/2024 sú splnené 

- uznesenia č. 203/2024 – 204/2024 sú splnené 

 

Hlasovaním bola informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva vzatá na vedomie. 

 

Uznesenie č. 205/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

berie na vedomie 

 

informáciu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

4. Schválenie vyraďovacej a likvidačnej komisie 

Starostka obce oznámila, že inventarizačné komisie vykonali inventúru majetku obce 

k 31.12.2024 s termínom vykonania do 15.01.2025. Bude spracovaný zoznam majetku, ktorý 

treba vyradiť z evidencie. K tomu treba schváliť vyraďovaciu a likvidačnú komisiu 

k vyradeniu majetku. Starostka obce navrhla vyraďovaciu a likvidačnú komisiu v tomto 

zložení: 

 

predseda: Mgr. Františka Mihoková 

členovia: Daniel Ferenc, Pavol Talian 

 

Hlasovaním bola vyraďovacia a likvidačná komisia schválená prijatím uznesenia.  

 

Uznesenie č. 206/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

schvaľuje 

 

vyraďovaciu a likvidačnú komisiu k vyradeniu majetku obce: 

 

predseda: Mgr. Františka Mihoková 
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členova: Daniel Ferenc, Pavol Talian 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Správy hlavnej kontrolórky 

Starostka obce odovzdala slovo hlavnej kontrolórke Ing. Eve Harsághy, ktorá informovala, že 

vypracovala dve správy. Jedna správa je o prevodoch majetku, ktoré prevýšili sumu 20 000,00 

€. Aj keď sa taký prevod neuskutočnil, táto správa musí byť vyhotovená, predložená 

obecnému zastupiteľstvu a zverejnená na webovom sídle obce. Druhou správou je správa 

o kontrolnej činnosti za rok 2024. Je to zhrnutie správ, ktoré boli predkladané po ukončení 

kontrol. Ing. Harsághy informovala, že v roku 2024 vykonala kontrolu prevodov majetku nad 

20 000,00 € za rok 2023 prvýkrát. Bolo vypracované odborné stanovisko k záverečnému účtu, 

návrh kontrolnej činnosti na II. polrok. V druhom polroku bola vykonaná kontrola rezervného 

fondu, kontrola operatívnej evidencie rozpočtových opatrení, kontrola vývoja dlhu obce Lada 

k 30.09.2024. Ďalej bol spracovaný návrh kontrolnej činnosti na I. polrok 2025, odborné 

stanovisko k rozpočtu obce a taktiež metodická pomoc.  

Hlasovaním boli predložené správy vzaté na vedomie prijatím uznesení.  

 

Uznesenie č. 207/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade po prerokovaní materiálu 

berie na vedomie 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada za rok 2024. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 208/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade po prerokovaní materiálu 

berie na vedomie  

 

Správu o majetkových prevodoch za rok 2024. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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6. Informácia o poskytnutí prostriedkov mechanizmu z Plánu obnovy a odolnosti SR na 

projekt: „Lada – rekonštrukcia materskej školy“ 

Ministerstvo školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR doručilo obci dňa 29.01.2025  

Oznámenie o splnení podmienok poskytnutia prostriedkov mechanizmu z Plánu obnovy 

a odolnosti SR na projekt: „Lada – rekonštrukcia materskej školy“. Žiadosť obec podala 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí na poskytnutie prostriedkov mechanizmu Zvýšenie 

kapacít materských škôl s kódom 06R01-20-V02. Poskytnutá suma je vo výške 454 399,68 €. 

Po doplnení požadovaných údajov pred podpisom zmluvy čakáme na doručenie zmluvy zo 

strany ministerstva školstva.  

Hlasovaním bola informácia o poskytnutí prostriedkov na projekt: „Lada – rekonštrukcia 

materskej školy“ vzatá na vedomie prijatím uznesenia.  

 

Uznesenie č. 209/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

berie na vedomie 

 

informáciu o poskytnutí prostriedkov mechanizmu z Plánu obnovy a odolnosti SR s kódom: 

06R01-02-V02-00503 pre projekt: „Lada – rekonštrukcia materskej školy“ vo výške 

454 399,68 €. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

7. Schválenie vypracovania projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy 

obecného úradu 

Starostka obce – v súčasnosti je obecný úrad neefektívne vykurovaný. V minulosti obec 

žiadala o dotáciu na výmenu kúrenia, ale projektová dokumentácia, ktorá tu je už v súčasnosti 

nespĺňa legislatívne požiadavky na dosiahnutie úspory primárnej energie. Bez cudzích 

prostriedkov my túto budovu nie sme schopní rekonštruovať. Cudzie prostriedky vieme 

získať tým, že budeme mať projektovú dokumentáciu v súlade so súčasnými požiadavkami, 

aby sme boli pripravení na podávanie žiadostí o dotácie, tak táto dokumentácia je nutnosťou, 

aby sme sa vedeli zapojiť. Ja som si robila taký prieskum, koľko by taká PD v súčasnosti 

stála, tak 17 – 21 000 €. Projektová dokumentácia je v žiadostiach väčšinou oprávnená 

položka, takže by bola potom preplatená v rámci získania prostriedkov. 

P. Doležalová – súhlasím s projektovou dokumentáciou, je potrebná, aby sme sa mohli 

uchádzať, ale si myslím, že v tomto štádiu keď ideme riešiť dve dotácie - rekonštrukciu 

budovy plus ideme kupovať malotraktor a z rezervného fondu minieme dosť veľkú sumu 

peňazí, kde viem, že pri rekonštrukciách dochádza k nepredvídaným výdavkom, by som 

možno tento bod posunula na neskorší termín. Alebo možno rozdelila spracovanie projektovej 

dokumentácie alebo štúdie tak ako to bolo predtým, že samostatne možno na kúrenie alebo na 

etapy. Na kúrenie, kde kúrenie možno v rámci obnoviteľných zdrojov a zároveň projektovú 

dokumentáciu na zateplenie a rekonštrukciu a podobne. P. Ferenc povedal, že najnutnejšia je 

elektrina. P. Doležalová - prípadne urobiť na etapy, koľko kúrenie, koľko elektrina a ďalšie, či 

to nevieme po častiach niečo svojpomocne, niečo cez nejaké granty, dotácie a pod.  

Ing. Harsághy – v máji sa treba pripraviť, že neprídu podielové dane a v apríli prídu 5 eur na 

obyvateľa, čiže nízke.  
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P. Mihoková – ak na etapy, treba zistiť či je to výhodné zvlášť na kúrenie, zvlášť na elektrinu, 

lebo dve veci sú zvlášť akútne – elektrina a kúrenie. Čo by stála projektová dokumentácia 

keby bola zvlášť len kúrenie a zvlášť elektrina alebo spolu elektrina a kúrenie.  

Starostka obce – neviem na etapy, že do akých výziev by sme mohli ísť. Výzvy sú, alebo aj 

budú, je tam nejaký minimálny rozsah, tým pádom my sa do nich nevieme zapojiť.   

P. Doležalová – nie je istota, že nám schvália prostriedky. Môže sa stať, že my spracujeme 

PD za 21 tis. a nedostaneme nič a zároveň z tých 21 tis. možno vieme investovať do elektriny, 

ktorú si vieme svojpomocne urobiť.  

Starostka obce – celkovo ten projekt by mohol byť na celý rozsah aj na elektrinu,  aj na 

kúrenie, na zateplenie a do žiadosti sa dá použiť výber z PD. P. Doležalová – len minieme 

peniaze teraz a keď projekt nevyjde? Starostka obce – projekt nemusí vyjsť, ale máme potom 

PD pripravenú pre iné výzvy. P. Doležalová povedala, že keď nevyjde projekt, možno o dva 

roky už nebude použiteľný ten projekt, ale tých 21 tis. sa vedia použiť hneď ak sa dá urobiť 

projekt na elektrinu a projekt na kúrenie.   Ing. Harsághy – keď máte vedomosť, že aké budú 

teraz výzvy, tak treba projekt prispôsobiť tým výzvam. Či sú teraz relevantné výzvy, pokiaľ  

toto máte a bola by teraz samostatná výzva len na elektrinu alebo na kúrenie, tak ako dakedy 

bolo, keď nebude samostatná tak bude musieť byť urobený celý projekt.  P. Doležalová – či 

neposunúť ten čas, počkajme možno do pol roka ako sa bude vyvíjať situácia s našim 

rezervným fondom, s podielovými daňami a s rozpočtom. Ing. Harsághy sa opýtala koľko 

peňazí pôjde do rezervného fondu za minulý rok. Starostka obce povedala, že do rezervného 

fondu by mohlo ísť 50 000,00 €. Obce, ktoré sú pripravené na výzvy a majú projektovú 

dokumentáciu, tak vedia reagovať rýchlo. Je výzva z modernizačného fondu kde  ide hlavne o 

úsporu primárnej energie (komplexná rekonštrukcia a modernizácia sa týka zateplenia, 

zateplenie strechy, výmena otvorových konštrukcií). Túto výzvu už nestihneme, lebo 

projektovú dokumentáciu nemáme a vypracovanie trvá dlhšie keď v takom rozsahu. 

V rovnakom rozsahu aj SEIA má teraz výzvu. Oni budú stále, aj modernizačný fond má 

pokračovať ďalej.  

F. Mihoková – koľko máme takých projektov, ktoré tu len stoja. Starostka obce – je tam 

projekt na rekonštrukciu obecného úradu, len je už zastaraný. Kto príde na obecný úrad hneď 

sa zhrozí z tých gamatiek, zima je tu, lebo plyn nechceme veľa preplácať, že veľmi 

nepridávame, že chce to tú rekonštrukciu.    

Hlasovaním bol návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy 

obecného  úradu a použitie prostriedkov rezervného fondu do výšky 21 000,00 € schválený 

prijatím uznesenia. 

 

Uznesenie č. 210/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

schvaľuje 

 

a) vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy obecného úradu  

b) použitie prostriedkov rezervného fondu do výšky 21 000,00 €  na vypracovanie projektovej 

dokumentácie. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 



7 

 

8. Prerokovanie výmeny žumpy pri obecnom úrade 

Starostka obce oznámila, že je potrebné vymeniť žumpu pri obecnom úrade. Presakuje do nej 

spodná voda, treba ju častejšie vyvážať a tým sa zvyšujú náklady na vývoz žumpy. Uvažuje sa 

o výmene žumpy za plastovú kvôli vodotesnosti, neobmedzenej životnosti a jednoduchej 

inštalácii. Cena ešte nie je, neskôr dôjde k schváleniu len treba súhlas poslancov s výmenou 

žumpy. 

 

Uznesenie č. 211/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

súhlasí 

 

s výmenou žumpy pri obecnom úrade 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

9. Schválenie nákupu externého defibrilátora 

Starostka obce - podľa § 3 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení je obec, ktorá 

má viac ako 500 obyvateľov povinná, aby bol na verejne dostupnom mieste v obci dostupný 

aspoň jeden funkčný automatický externý defibrilátor. Máme tri cenové ponuky, po 

preskúmaní parametrov defibrilátorov a príslušenstva vyberieme najvhodnejšiu ponuku. Cena 

by nemala byť vyššia ako 3 000,00 €. 

Hlasovaním bol nákup externého defibrilátora schválený prijatím uznesenia.  

 

Uznesenie č. 212/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

schvaľuje 

 

a) nákup automatického externého defibrilátora 

b) použitie prostriedkov rezervného fondu do výšky 3 000,00 € na nákup defibrilátora. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

10. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 sa týka prevodu finančných prostriedkov rezervného fondu na 

nákup automatického externého defibrilátora do výšky 3 000,00 € a na vypracovanie 

projektovej dokumentácie na rekonštrukciu obecného úradu do výšky 21 000,00 €. 

Hlasovaním bolo rozpočtové opatrenie č. 1/2025 schválené prijatím uznesenia. 
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Uznesenie č. 213/2025 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lade v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a na základe § 14 ods. 2 písmena d) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. 

schvaľuje 

 

rozpočtové opatrenie č. 1/2025 rozpočtu obce Lada na základe predloženého návrhu. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Za: 5 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Mgr. Františka Mihoková, Pavol Talian, 

Dávid Vargovčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

11. Rôzne 

Starostka obce informuje: 

- projekt „Obnova historickej budovy MŠ a ZŠ v obci Lada“ – bolo vyhlásené verejné 

obstarávanie na výber zhotoviteľa stavby, boli oslovení piati uchádzači, 

- nákup malotraktora s príslušenstvom – verejné obstarávanie je ukončené,  

- bola podaná žiadosť o poskytnutie dotácie pre rok 2025 v zmysle VZN PSK č. 107/2024, 

dotačná schéma: výzva poslancov PSK na projekt: „Výmena ochranných a bránkových sietí 

na multifunkčnom ihrisku v obci Lada“ v sume 4 813,69 €. Spolufinancovanie projektu je 

20% zo schválenej dotácie. 

- je možnosť zapojiť sa do výzvy z Environmentálneho fondu v oblasti verejných kanalizácií. 

Máme vypracovanú projektovú dokumentáciu na stavebné povolenie, treba ešte požiadať 

o stavebné-vodoprávne povolenie a doriešiť majetkové vysporiadanie pozemkov.  

- pozývame všetkých na obecný ples 22.2.2025 o 19:00 hod. v kultúrnom dome, vstupné je 45 

€, lístky sú ešte v predaji. 

 

Ing. Harsághy – v rámci projektov, čo tu boli spomínané obec má projekt na výmenu kúrenia 

a je zastaraný – je v obstarávacích nákladoch. Ešte tu nikdy nebol podaný návrh na zmarenie 

investície, pretože ak sú tieto projekty už nevhodné, ich prerábka by bola drahá, neefektívna, 

tak by bolo vhodné to vyhodiť z účtovníctva, ale to môžu iba poslanci schválením zmarených 

investícií. Aby sa zbytočne neevidovali zastarané projekty v účtovníctve. 

 

P. Doležalová žiada:  

1. Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo 16.12.2024 som si všimla, že  zápisnica nie je 

upravená v kontexte a žiadam ju doplniť o veci, ktoré boli povedané a nie sú tam. Ja som aj 

ten list, ktorý bol čítaný, čítala preto, aby bol zverejnený celý. Ja som žiadala aj písomne 

o doplnenie ešte predchádzajúcej zápisnice, nebolo to urobené, len bolo vzaté na vedomie. Na 

odporúčanie mi bolo povedané, ak to chcem, aby to bolo v zápisnici, mám to prečítať. Som to 

prečítala, aj som žiadala, aby to bolo celé. Takže ja by som len poprosila, aby tie zápisnice 

naozaj boli urobené tak, ja viem, že nemusia byť urobené od slova do slova, ale aby kontext 

bol zachovaný. Čiže žiadam zápisnicu zo 16.12. opraviť v kontexte a doplniť to, čo tam 

chýba, aby bola korektná.   

2. Dávam podnet na zlegalizovanie neoprávnenej čiernej stavby, ktorá bola zrealizovaná zo 

strany obce, a to je stavba odvodnenia ulice. Keďže je ešte stavebná amnestia, pokiaľ viem, 

žiadam, aby bolo urobené dodatočné stavebné povolenie na túto stavbu, ktorá bola 

zrealizovaná v čase vedenia obce p. Katicom. Bola som upozornená aj susedmi, aby sa to dalo 

do súladu. P. Mihoková – nebola to vtedy súkromná cesta? Svojpomocne ste to robili? P. 
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Doležalová – je to schválené uzneseniami, je tam obecná cesta, je tam SPF a je tam aj 

súkromná cesta. Tam treba súhlasy, ktoré som tak isto dávala vzory a som posielala súhlasy 

vlastníkov. Máme z pozemkového fondu papier, že súhlasia, do roka od realizácie malo byť 

zapísané vecné bremeno a kolaudačné rozhodnutie doručené SPF, čo nebolo. Ja len žiadam, 

aby sa to administratívne dalo do poriadku, aby v budúcnosti sa nič podobné nedialo.  

3. Ešte sa chcem opýtať Františky, keďže pred časom, ako je to také nepríjemné, ale keďže sa 

tu diali rôzne veci a dejú, tak chcem si to len ujasniť, uzavrieť túto etapu môjho života a iných 

vecí a neviem, možno sa to deje aj ďalej. Si mi pred časom povedala, že citujem „dávaj si 

pozor, budeš sledovaná“. Chcem vedieť, kým a čím som bola sledovaná, bolo to pri základnej 

škole keď sme odchádzali z jedného pracovného stretnutia, tak ja sa len pýtam, že kým a čím 

som bola sledovaná a či som bola sledovaná len ja alebo aj moja rodina, a či tieto praktiky sa 

praktizujú aj voči novej starostke alebo ako, či len voči mne. P. Mihoková – toto si 

nepamätám, ale keď to bolo, možno, že to bolo vtedy, keď si dostala funkciu tak som Ti 

povedala, že budeš sledovaná jak každý jeden. Dávaj si pozor čo urobíš, lebo budeš sledovaná 

občanmi čo urobíš, možnože to bolo v takom slova zmysle, ale ináč.. Si sa mohla hneď opýtať 

jak to myslím, ale ja si to nepamätám, fakt ospravedlňujem sa, ale ja si to nepamätám, ale keď 

si mi to povedala, tak som to povedala v takom zmysle, že dávaj si pozor, budeš sledovaná, 

každú vec čo urobíš jak každý jeden starosta, čo urobíš dobre, zle, hneď to každý vidí, 

možnože som to povedala v takomto slova zmysle, ale žeby Ťa niekto sledoval, alebo Tvoju 

rodinu. P. Doležalová – sa pýtam, lebo to bolo povedané a ešte som nebola zastupujúca 

starostka a mali sme po stretnutí s pánom v základnej škole na požiadanie dotyčného 

stavebníka tam bolo stretnutie s poslancami a s kontrolórkou. P. Mihoková – ja nemám dôvod 

Ťa sledovať po prvé, nemám ani dôvod, ani čas ani záujem. Takže, keď som to povedala, 

povedala som to v dobrom, aby si si dávala pozor, lebo ľudia sú takí akí sú a či urobíš dobre, 

či urobíš zle, každý to prekrúti tak, jak jemu to vyhovuje. Možnože v tom zmysle som Ti to 

povedala, ale v živote som nesledovala ani Teba ani Tvoju rodinu, ani nemám dôvod, ani 

záujem, ani čas, ani chuť, ani nič vôbec. P. Doležalová – ďakujem za vysvetlenie.  

  

12. Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť. Zasadnutie bolo ukončené o 18:38 

hod. 

 

 

        

        Ing. Katarína Kunová 

              starostka obce 

 

 

 

Overovatelia: PhDr. Ingrid Doležalová  _____________________ 

              

                        Dávid Vargovčík     _____________________ 

 

 

 

Zapísala:  Mária Gállová    _____________________ 

 


